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GERTAKARIAK. Atzo iluntzean biltzar jendetsua egin zuten, bizilagunek, ostalariek eta merkatariek deituta 

Iruneko Alde Zaharra berpizteko 
neurriak eskatu dituzte bizilagunek 

ERREAKZIOAK 

Batasuna eta PSN, 
plan orokorraren 
alde 

Herenegun zendu 
zen bertako Aldapa 
tabernan labanaz 
zauritutako 
tabernaria 

Alberto Barandiaran I IRUNEA 

Iruneko Alde Zaharreko Nava
rreria auzoa berpizteko neu
rriak eskatu dituzte inguruko bi
zilagunek, ostalariek eta auzo 
taldeek, bertako Aldapa taber
nako nagusiaren aurkako era
soaren ondoren. 

Antonio Perez labanaz zauri
tu zuten ostatuan bertan, oste
gunean, eta herenegun hil zen, 
Irunean. Atzo iluntzean biltza
rra egin zuten bertako bizilagu
nek deituta, Hizkuntz Eskolaren 
lokaletan, eta egoera aztertu 
eta hainbat neurriren inguruan 
eztabaidatu zuten. Bizilagunek 
azpimarratu zuten eraso hori ez 
dela bakarra izan. 

Lekukoek adierazitakoaren 
arabera, tabernariak duela zen
bait egun egotzi zuen tabernatik 
drogazale ezagun bat, eta oste
gunean kontu eske etorri zi
tzaion haren bikotea. Eztabai
dan erasotzaileak labana atera, 
eta Perez zauritu zuen. Hasie-

ran zauria oso larria ez zela iru
ditu arren, arazoak sortu zi
tzaizkion tabernariari, eta here
negun hil zen. 

Udaltzaingoak larunbat goi
zean atxilotu zuen J.M.N. 32 ur
teko gizasemea, lekukoek 
emandako informazioari esker. 

Bizilagunen artean 
kezka eta kexua 
Erasoak sekulako haserraldia 
eragin du Navarrerian ez ezik 

Alde Zahar osoan, inguruko bi
zilagunen artean gero eta naba
riagoa delako kezka eta kexua 
auzoko egoeraz. 

Ingurua droga trafikorako gu
nea da, eta bizilagunen kritikak 
udal zerbitzuetara zuzentzen 
dira batez ere. Ostiralean, era
soaren berri jakin eta berehala, 
bizilagunek egoera «oso larria» 
zela ohartarazi zuten. «Auzoa 
hondatzen ari da Udalaren utzi
keria dela eta». 

BAIONA·ANGELU·MIARRITZE. Hiri elkargoaren proiektuak aurkeztu ditu 

«Epeak eta aurrekontuak errespetatzeko» 
engaiamendua hartu du Didier Borotrak 
Eneko Bidegain I BAIONA 

Didier Borotra Baiona-Angelu
Miarritze hiri elkargoko lehen
dakariak erakunde honen 
proiektuen berri eman zuen 
atzo. «Epeen eta aurrekontuen 
errespetuari» lehentasuna 
eman nahi dio. Ur zikinen trata
menduari buruz gertatu diren 
«lerratzeak ez ditu gehiago 
onartuko». Obrek gutxienez 
urte baten beranta hartu dutela 
eta aurrekontuak hasieran pen
tsatu baino askoz gehiago igo 
direla salatu zuen. 

Unibertsitatearen garapene
rako epeen errespetatzea hitze
man zuen. Errobi auzoko 
proiektuko lanak 2003 bukae
ran abiatu beharrak dira. Epeen 
eta gastuen errespetatzeko 
«metodo berri bat xutik ezarri
ko» dute. Kudeatzaile talde ba-

DIDIER BOROTRA 
BAM hiri elkargoko lehendakaria 

«Jario handiko sarea 
baitezpada koa da 
unibertsitatearen eta 
ikerketaren 
garapenarentzat» 

tek, obralarien laguntzaile ba
tek, eta ekonomilari batek ja
rraituko dute dosierra. Uniber
tsitatearen garapenak «lehenta
suna» duela azpimarratu zuen, 
garapen ekonomikorako bal
dintza gisa aurkeztuz. 

Unibertsitatearen eta ekono
miaren garapenarekin lotu zuen 
komunikazio teknologia be
rrien saila. Jario handiko sarea
ren zutik ezartzearen premia 

berretsi zuen. «Tresna baitez
padakoa da unibertsitatearen 
eta ikerketaren garapenaren
tzat», adierazi zuen Didier Bo
rotrak. 

Ingurumenari dagokionez, ur 
zikinen tratamenduko lanak au
rreratu nahi ditu. Zikinen trata
menduaren aldetik administra
zioaren jokaeraz «biziki kexu» 
agertu zen. Arazo teknikoen 
gainetik, udaletako hautetsiek 
«elgarrekin gogoetatu» behar 
dutela dio. 

Hondakinen erretzeak ere 
grinak piztuko ditu, Bachefo
res-ko zikindegia laster itxi be
harra baita . Horren ondotik 
hautatuko den bidea Ipar Eus
kal Herriko udal guztiek elga
rrekin erabaki behar dutela az
pimarratu zuen, «nahiz eta BA
Mek biztanleen bi herenak 
biltzen dituen». 

Halaber, dei egin zieten bizi
lagun, ostalari eta merkatari ei 
denen artean egoera konpon
tzen saiatzeko, eta zaurituaren 
familiarekin elkartasuna adie
razteko. 

Ostiralean bertan biltzarra 
egin zuten inguruko taberna
riek, eta zenbaitek ateak itxi zi
tuzten. Larunbatean eta igan
dean ere gisa horretako protes
taldiak egin zituzten Alde 
Zaharreko ostatuetan. 

Batasuna eta PSNko gazteek 
Navarreria eta Alde Zahar 
osorako plan orokorra eska
tu dute inguru honentzat 
konponbidea aurkitzeko, eta 
horretarako Alde Zaharreko 
Mahaian gaia eztabaidatu 
behar dela esan dute. Bata
suna taldeak kritikatu du 
egoera hau aspaldikoa dela, 
eta Alde Zaharreko hainbat 
inguru «drogen trafikorako 
eta marjinalitaterako gune» 
bihurtu direla. Talde horren 
ustetan, konponbidea ez li
tzateke polizia gehiago jar
tzea, «baizik eta Alde Zaha
rraren garapen orekatu eta 
osoa bultzatzea». Horretara
ko, Alde Zaharreko Mahaia 
deitzeko eskatu dio Udalari. 

Nafarroako Gazte Sozialis
tak kritikak izan ditu ere Uda
lerako, Carlos III kaleari, 
izotz pistari edo Yamaguchi
rako bidaiei «lehentasuna» 
emateagatik. PSNko gazteek 
Alde Zaharreko Mahaia dei
tu, gazteendako etxebizitzak 
atera eta Liburutegi Nagusia 
INAPeko egoitzara erama
tea proposatu dute. «Neurri 
hauen bidez lortuko litzateke 
Navarreria gazteentzako bi
zileku izatea, eta, horrela, be
re etorkizuna ere ziurtatuko 
litzateke». 
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